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 476מס' מועצה מן המניין ישיבת                                   
 12/1/2022 רביעימיום                                     

 
 
 
 
 

 ראש המועצה. –יואל גמליאל        משתתפים:
 סגן ראש מועצה. –סהר רווח                          
 סגן ומ"מ ראש מועצה. -שלום אזרד                         

 חבר מועצה. -מוטי גהרי  
 חבר מועצה. –אליאב מזגני   
 חברת מועצה. –ענת טל   

 חבר מועצה. –אסף דרבה 
 .חבר מועצה–הראל דוד 

 חבר מועצה. –יקותיאל תנעמי 
 חברת מועצה. –דורית בן בוחר   

 חבר מועצה. -סהר פינטו                         
 
 
 

                                     
 .סגן ראש מועצה –ידעי  ציון           חסרים:

       חבר מועצה. –אבי דנקו                          
 חבר מועצה. –מורן דהרי                          
 חבר מועצה. -תומר אהרון                           

 
 

 מנכ"ל המועצה. –ליאור מדהלה  נוכחים:
 יועמ"ש. –סקורקה -עו"ד גלית דמארי  
 גזבר המועצה. –רמי אומיד   

 מנהל מחלקת הנדסה.–סלאבן פנוביץ                          
 דוברת המועצה.–מאיה גנון                          
 עוזר ראש המועצה.-נועם ברדא                         

 ירת ועדות המועצה.מזכ –רחלי קזלקופי   
 רו"ח. -רוני דנה                         

 

                                               .476מס' מועצה  מן המניין יואל גמליאל ראש המועצה פותח את ישיבת 
 .18:10בחדר הישיבות בניין המועצה בשעה   12/1/2022 רביעיאשר מתקיימת ביום 

 

 

 

 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 :היום סדר

 
        

 סהר פינטו הגיש הצעה לסדר ועל פי הוראות החוק אנחנו צריכים להתחיל -ליאור   
 בהצעות לסדר.   
 
 רציתי לשאול את סהר פינטו האם החברים פה חתומים או שזה חתימה –יואל    
 דרך מחשב?   
 
 מה זה משנה?סהר פינטו ?   
 
 זה משנה זה עברה פלילית, אני מעביר את ההצעה ליועמ"ש לבדיקה.–יואל  

 אני מושך את ההצעה.  
 
  

                     
 ההצעה נמשכה על ידי ראש המועצה יואל גמליאל.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 שיפוץ מבנה ברחוב אשר לתחנה להתפתחות  1296 ר"תב הגדלת אישור               1 סעיף
  ₪ 142,500הילד בסך                             

 
  ₪ 270,000   : קיים תקציב   
 
 

  ₪  270,000                              :הרשות קרנות              :מימון מקורות
                    

 
  ₪412,500:  מבוקש תקציב

 
  ₪   412,500                 :הרשות קרנות  :מימון מקורות
     

    
 .ר"תב הגדלת מסמך –   ב"מצ                          

          כתב כמויות. –                                      
 מבנה ברח' אשר.-מפרט הצטיידות ראשונית –                                       

 
 מקריא ומסביר את הסעיף.-ליאור                           
                            
 הצבעה 

 לא הצביע                                                                              – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל
 לא הצביעה – בוחר בן דוריתבעד                                   – אזרד שלום
                                בעד     – דוד הראל

   בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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  ₪ 500,000תמרור וסימון ברחבי היישוב בסך   1024 ר"תב הגדלת אישור      2 סעיף
                    

  ₪ 1,933,692:  קיים תקציב                    
 

  ₪ 1,637,159                      :קרנות הרשות  :מימון מקורות
  ₪  296,533            :משרד התחבורה    
  ₪ 1,933,692                       :כ"סה   

 
 ₪2,433,692:  מבוקש תקציב

 
  ₪  2,137,159                                             :קרנות הרשות :מימון מקורות
  ₪ 296,533             :משרד התחבורה   
  ₪ 2,433,692            :כ"סה   

    
 .ר"תב הגדלת מסמך –   ב"מצ                          

 .אומדן –                                      
 

 מקריא ומסביר את הסעיף. -ליאור                         

 צירפתי לכם מסמך הגדלת תב"ר ואומדן.                         

 הצבעה
 לא הצביע – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל

 לא הצביעה – בוחר בן דורית               בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 

                

 

 

 

 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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  ₪ 300,000עבודות ניקוז בגדרה בסך   1153 ר"תב הגדלת אישור    3 סעיף
 

  ₪ 750,000   : קיים תקציב   
 
 

  ₪  750,000                              :הרשות קרנות              :מימון מקורות
                    

 
  ₪ 1,050,000:  מבוקש תקציב

 
  ₪   1,050,000               :הרשות קרנות  :מימון מקורות
     

    
 .ר"תב הגדלת מסמך –   ב"מצ                          

             
 מקריא ומסביר את הסעיף. -ליאור                         

 
 הצבעה                           

                                                                                                                                             לא הצביע – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל
   לא הצביעה – בוחר בן דורית                                   בעד– אזרד שלום
 בעד                                    – דוד הראל

                             בעד– ענת טל 
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
                    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 אש המועצהר –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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  ₪ 300,000הצבת שלטי רחובות ביישוב בסך   979 ר"תב הגדלת אישור    4 סעיף
 

  ₪300,000   : קיים תקציב 
 

  ₪  300,000                           :הרשות קרנות              :מימון מקורות
 

  ₪ 600,000:  מבוקש תקציב
 

  ₪   600,000               :הרשות קרנות  :מימון מקורות
     

 .ר"תב הגדלת מסמך –   ב"מצ                          
                                       

 מקריא ומסביר את הסעיף.–ליאור                          
 

 הצבעה 
 לא הצביע – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל

 הלא הצביע – בוחר בן דורית   בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 הקמת מעון יום ברחוב בן גוריון פינת רחוב הדרור 1325 ר"תב אישור      5 סעיף

  ₪ 5,450,000בסך                  
       

 
  ₪ 5,450,000:  מבוקש תקציב                   

 
 קרנות הרשות או משרד העבודה והרווחה או מפעל הפיס.:       מימון מקורות                   

             
 . ר"תב ייזום מסמך – ב"מצ                   

 
 אומדן. –                             

                          
 פירוט עלויות הצטיידות. –                             

 
 מקריא ומסביר את הסעיף -ליאור                             
                               

 הצבעה                          
                                                              לא הצביע – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל

   לא הצביעה – בוחר בן דורית    בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 

 הקמת מעון יום ברחוב דבורה עומר 1302מסמך להגדלה ושינוי שם תב"ר        6ף סעי
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   ₪ 5,000,000שכונת גולדה בסך                   
                    

 
  ₪392,000   : קיים תקציב                  

 
 

  ₪  392,000                           :משרד העבודה והרווחה           :מימון מקורות                  
                    

 
   ₪ 5,392,000:  מבוקש תקציב                 

 
                          ₪  5,000,000  : ו/או משרד העבודה ו/או מפעל הפיס קרנות הרשות:  מימון מקורות         

     ₪  392,000משרד העבודה והרווחה :                                                
  ₪  5,392,000סה"כ:                                                                                        

                         
 .ר"תב הגדלת מסמך –   ב"מצ                            

 
 אומדן. –                                       

 
 
 

 מקריא ומסביר את הסעיף.-ליאור                                   
 

         
 הצבעה

 לא הצביע – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל
   לא הצביעה – בוחר בן דורית   בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 
 

 תכנון ובניית בי"ס תיכון חדש ברחוב ארז    1064 ר"תב הגדלת אישור     7 ףסעי
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   ₪ 1,148,714בסך                   
 

  ₪40,624,052   : קיים תקציב                 
 
 

  ₪ 11,261,742                      :קרנות הרשות           :מימון מקורות  
  ₪ 29,362,310                      :משרד החינוך             
  ₪ 40,624,052                       :כ"סה           

 
 ₪41,772,766:  מבוקש תקציב

 
  ₪ 11,261,742                    :קרנות הרשות       :מימון מקורות
                                      ₪ 30,511,024                    :משרד החינוך            

 ₪ 41,772,766                                            :כ"סה                                 
    

 .ר"תב הגדלת מסמך –   ב"מצ                           
 הרשאות. –                                       

  
 מקריא ומסביר את הסעיף. -ליאור                          
 צירפתי לכם את ההרשאות ומסמך להגדלת תב"ר.                          

 
 הצבעה 

 לא הצביע – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל
 לא הצביעה – בוחר בן דורית   בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 
 

 בסך מבנים יבילים)מתי"ה( הקמת מרכז תמיכה   1326  ר"תב אישור    8ף סעי        
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                      1,200,000 ₪ 
                           

 
 

  ₪ 1,200,000: מבוקש תקציב                   
 

  ₪ 1,200,000      :הרשות קרנות:       מימון מקורות                   
             

 ר.מסמך ייזום תב" –מצ"ב                   
 אומדן. –                            

 
 מקריא ומסביר את הסעיף. –ליאור                   

 
 מה זה מתי"ה? –אליאב                   

 
 מרכז תמיכה של חינוך מיוחד.–יואל                   

 
 איפה זה ימוקם? -אליאב                  

 
 מאחורי בית ספר אוהל שלום. –ליאור                   

 
                   

 הצבעה                          
 לא הצביע – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל

 לא הצביעה – בוחר בן דורית   בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 

 ₪ 579,600שיפוץ בית ספר רעות בסך  1327 ר"תב אישור  9 סעיף
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  ₪579,600:  מבוקש תקציב                   
 

   ₪579,600      :משרד החינוך:       מימון מקורות                   
 

 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב                    
 התחייבות ממשרד החינוך. –

 
 

 מקריא ומסביר את הסעיף. –ליאור                   
 

 קיבלנו מסמך התחייבות ממשרד החינוך.                 
 

 הצבעה                          
 לא הצביע – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל

 לא הצביעה – בוחר בן דורית   בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 

  ₪ 89,400שנתי רות בסך  6אופק חדש בית ספר  1328 ר"תב אישור  10 סעיף
                                   

 
  ₪89,400:  מבוקש תקציב                   
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   ₪89,400      :משרד החינוך:       מימון מקורות                   

 
 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב                    

 .התחייבות ממשרד החינוך –                            
 
 

 מקריא ומסביר הסעיף. -ליאור                  
              

 קיבלנו הרשאה תקציבית מימון לנושא.                 
 
 
 הצבעה  

 החוצהיצא  – פינטו סהר   בעד– גמליאל יואל
 יצאה החוצה – בוחר בן דורית   בעד– אזרד שלום

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 

 שדרוג תשתיות ופיתוח רחבת המועצה 1320שינוי מקורות מימון תב"ר        11ף סעי
    ₪ 1,000,000בסך                       
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   ₪ 1,000,000 קרנות הרשות: : קיים תקציב                     
 

  ₪ 714,000                          :משרד הפנים           : מבוקשתקציב                      
              ₪ 286,000          קרנות הרשות:                       

  ₪ 1,000,000סה"כ                                                                       
                      

 
 התחייבות תקציבית. –מצ"ב                     

 
 מקריא ומסביר את הסעיף. -ליאור                    
 קיבלנו תקציב ממשרד הפנים ואנחנו עושים שינוי מקורות מימון                     
                     

 הצבעה                          
    בעד– גמליאל יואל

    בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר!

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 
 
 

 הסכם למתן זכויות חכירה בחדר טרנספורמציה ברחוב הפרדסאישור  – 12סעיף 
 .4701בגוש  56חלקה ( 141)מח/                
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 חו"ד יועצת משפטית. –   ב"מצ                   
 הסכם. –                               

 
 

 מקריא ומסביר את הסעיף. –ליאור                 
 

 מדובר בהסכם שאנחנו עושים עם חברת חשמל וחברה שבונה לנו                
 חברת החשמל משלמת במימון מלא את הכספים לאותה חברה                
 באופן ישיר ובעצם הם מקימים את המבנה על שטחים חומים שלנו.                
                 

 
 הצבעה                          

    בעד– גמליאל יואל
    בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
               

 נוער ועמותות ספורט. אישור תבחינים לתמיכות בתנועות וארגוני – 13סעיף 

 09.01.2022פרוטוקול ועדת תמיכות מהתאריך  –מצ"ב  

 

 מקריא ומסביר את הסעיף. -ליאור           
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 הצבעה                          

    בעד– גמליאל יואל
    בעד– אזרד שלום
 בעד                                     – דוד הראל

                             בעד– ענת טל
                           בעד–  גהרי מוטי
 בעד – דרבה אסף

                בעד– מזגני אליאב
 בעד– רווח סהר

 בעד– תנעמי יקותיאל
 

 החלטה:
 אושר !

 
 

 מועצה מקומית גדרה. 2021לשנת  2דיון בדוח רבעוני     14 סעיף
                     
 דוח רבעוני. –מצ"ב                     
                    

 נמצא איתנו רוני דנה רו"ח של המועצה שיתן לכם הסברים על הדוח.                   

 נשאלו שאלות על ידי חברי המועצה ורוני דנה רו"ח השיב לכל השאלות.                  

 

 18:30הישיבה ננעלה בשעה                   

 

 

 

 

 

 

 

 

_______________________         _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל          מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 


